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Jegyzőkönyv 
 
Készült: Szentkirályszabadja Község Önkormányzat Pénzügyi-Gazdasági- és Ügyrendi 
Bizottságának 2017. február  22-én 14.00 órai kezdettel megtartott ülésén. 
 
Ülés helye: Községháza, 8225. Szentkirályszabadja, Petőfi S. u. 12. 
 
Jelen vannak: Sikosné Szücs Marianna bizottsági elnök, Kovácsné Szabó Csilla 
bizottsági tag, Öveges János bizottsági tag, Gyarmati Katalin polgármester 
Állandó meghívottak közül: Szántód László jegyző, Doviscsák Tamás pénzügyi 
csoportvezető 
Jegyzőkönyvvezető: Papp Tamásné 
 
Napirend:    

1.) Balatonalmádi Szociális Társulás 2017.évi költségvetésének tárgyalása 
2.) A Bakony Balaton Keleti Kapuja Közhasznú Egyesület támogatási és pályázati 

konstrukciója (Leader program) 
3.) Szentkirályszabadja Önkormányzat 2017. évi költségvetésének tárgyalása 
4.) Közterületi gesztenyefák 2017.évi permetezése 
5.) Terület átminősítése 

 
Sikosné Szücs Marianna bizottsági elnök köszöntötte a megjelent Kovácsné Szabó 
Csilla bizottsági tagot, Öveges János bizottsági tagot, Gyarmati Katalin polgármestert, 
Szántód László jegyző urat és Doviscsák Tamás pénzügyi csoportvezetőt. Megállapította, 
hogy a bizottság teljes létszámmal - 3 fővel - határozatképes.  
Ismertette a kiküldött írásos napirendet, amelyet  a jelenlévő bizottsági tagok egyhangúlag 
– 3 igen szavazattal - határozathozatal nélkül elfogadtak. 
 

1. napirend - Balatonalmádi Szociális Társulás 2017.évi költségvetésének 
 tárgyalása 

 
A költségvetésünk elfogadása előtt dönteni szükséges a szociális társulás aktuális 
költségvetéséről is. A mellékletek közül a 8. melléklet tartalmazza a bevételek-kiadások 
összesítőjét, itt látható az önkormányzat által biztosítandó összesített hozzájárulás 
összege. 
A szociális szolgáltatásokhoz 5.327.662,- forintot kell hozzátennünk (tavaly 4,6millió volt), 
ehhez jön még az 5 %-os önkormányzati hozzájárulás 783.226,- forint. Tehát összesen 
6.110.888,- forint hozzájárulást kell terveznünk ebben az évben. Ez a 2017. évi 
költségvetésbe beépítésre került. Szentkirályszabadján nőtt a nappali ellátásban 
résztvevők száma, a többi községben csökkent a létszám. A tavalyi évhez képest a 
megemelkedett finanszírozási igény elsősorban a megemelkedett minimálbérnek és a 
garantált bérminimumnakköszönhető. 
Hozzászólás nem hangzott el a jelenlévők részéről, Sikosné Szücs Marianna bizottsági 
elnök szavazásra bocsátotta a napirendet. 
Aki egyetért az írásos előterjesztésben foglaltak szerint a Balatonalmádi Szociális Társulás 
2017. évi költségvetésének elfogadásával, kérem, kézfeltartással szavazzon. 
A döntéshozatalban valamennyi – 3 fő – bizottsági tag részt vett. 
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A Pénzügyi-Gazdasági és Ügyrendi Bizottság egyhangúlag – 3 igen szavazattal – az 
alábbi határozatot hozta: 
 

1./2017.(II.22.) PGÜB határozat: 
Szentkirályszabadja Község Önkormányzatának Pénzügyi-Gazdasági és Ügyrendi 
Bizottsága javasolja a Balatonalmádi Szociális Társulás 2017. évi költségvetésének 
elfogadását a Képviselő-testület felé. 
 

2. napirend -  A Bakony Balaton Keleti Kapuja Közhasznú Egyesület          
                       támogatási és pályázati konstrukciója (Leader program) 

 
Sikosné Szücs Marianna bizottsági elnök. A Bakony Balaton Keleti Kapuja Közhasznú 
Egyesület tagjaként a korábbi években is nyújtottunk vissza nem térítendő támogatást az 
egyesület működéséhez. A Leader program keretében több pályázati programon is 
indultunk az elmúlt időszakban. 
A Helyi Akciócsoport tájékoztatása szerint a Leader program jelentős változtatásokon ment 
keresztül, a rendelkezésükre álló fejlesztési és működési források csökkentek. Emiatt 
fordultak ismételten az önkormányzatokhoz. 
Jelenleg éves szinten 90,-Ft/fő tagdíjat fizetünk a programozási időszak alatt, és ennek az 
éves összegnek a kilencszeresét célzott támogatásként pályázhatjuk meg. 
Az új javaslat szerint 2017-ben és 2018-ban címzett működési támogatás megítélését 
kérik az önkormányzatoktól a táblázatban szereplő összegek erejéig. 
A kért működési a támogatás összege 850.000,-Ft, az éves tagdíj 188.460,-Ft.  
Így a pályázható keretösszegünk 6.725.000,-Ft, ami már 2017 tavaszától lehívható. 
A támogatást közösségi terek létrehozására, kialakítására használhatjuk fel, illetve 
falunapokon ha helyi kézműves, vagy termékbemutatót szervezünk, és hirdetjük a Leader 
programot, akkor rendezvényre is lehet pályázni.  
 
Öveges János bizottsági tag érdeklődött, hogy megéri-e pályázni. 
 
Kovácsné Szabó Csilla bizottsági tag: nagyon sok minden megvalósult pályázatokból, 
többek között a templom felújítása, az iskola alatti tornapálya létrehozása. 
 
Gyarmati Katalin polgármester: Településekre íródnak a pályázatok és beszámolóban 
kell elszámolni a végén. 
Ha kitaláljuk az ötletet, hogy mit szeretnénk megvalósítani, akkor a Leader Helyi 
Akciócsoport munkatársai segítenek abban, hogy beépíthető, elfogadható legyen ez az 
elképzelés a pályázatban. 
 
További hozzászólás nem hangzott el a jelenlévők részéről, Sikosné Szücs Marianna 
bizottsági elnök szavazásra bocsátotta a napirendet. 
Aki egyetért az írásos előterjesztésben foglaltak szerint a Bakony Balaton Keleti Kapuja 
Közhasznú Egyesület  támogatási és pályázati konstrukciójával, kérem, kézfeltartással 
szavazzon. 
A döntéshozatalban valamennyi – 3 fő – bizottsági tag részt vett. 
 
 
A Pénzügyi-Gazdasági és Ügyrendi Bizottság egyhangúlag – 3 igen szavazattal – az 
alábbi határozatot hozta: 
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2./2017.(II.22.) PGÜB határozat: 
Szentkirályszabadja Község Önkormányzatának Pénzügyi-Gazdasági és Ügyrendi 
Bizottsága javasolja a Bakony Balaton Keleti Kapuja Közhasznú Egyesület  támogatási és 
pályázati konstrukciójának elfogadását a Képviselő-testület felé. 
 

3. napirend -  Szentkirályszabadja Önkormányzat 2017. évi                  
                        költségvetésének tárgyalása 

 
Sikosné Szücs Marianna: a költségvetés írásos előterjesztését annyival szeretném 
kiegészíteni, hogy a költségvetési tartalék összege pontosításra került az átadott 
pénzeszközök pontosítása miatt (Balatonalmádi Szociális Társulás, KBTT, Bakon-Balaton 
Keleti Kapuja Egyesület). Ez az összeg idén együttesen felkúszott 7,4 millióra, ezért 
történt az, hogy a tartalék mintegy 15 millió forintra módosult a tervezetben szereplő 
mintegy 17 millió forintról. 
A fejlesztések beépítésre kerültek, ilyen a bölcsőde tervezés, a járda kivitelezés, 
szerszámgépek vásárlása.  
 
Kovácsné Szabó Csilla bizottsági tag: azt szeretném megkérdezni, hogy honnan jött a 16 
fő foglalkoztatotti létszám az óvodában, hogy áll a csoportlétszám. 
 
Takács Jánosné óvodavezető: minden csoportnak van két óvónője, egy dajkája, van egy 
pedagógiai asszisztens, egy fő élelmezésvezető, és az óvodavezető.  
 
Gyarmati Katalin polgármester: A létszámok a minimális kötelező előírások szerint 
kerültek kialakításra. A pedagógiai asszisztens a három csoport miatt szükséges, 
óvodavezetőnek lennie kell.  
 
Takács Jánosné óvodavezető: a gyermeklétszám miatt felveszünk már Balatonfűzfőről is. 
A jövő évben még nem, de az azt követő évben normalizálódni fog a gyermeklétszám.  
 
Doviscsák Tamás pénzügyi csoportvezető: alapvetően meghatároztuk a várható 
kiadásokat és azokhoz rendeltem a látható pénzeszközöket és maradványt, betétet, amit 
már biztos, hogy el fogunk költeni, és az azon felül fennmaradó összeget helyezzük 
tartalékba. A 15 millió forint tartalékösszeg a rendelkezésünkre áll, de vannak olyan még a 
költségvetési kiadások, amelynek összegét később tudjuk betervezni, konkrét példákkal, 
visszafizetési kötelezettségünk várható az Államkincstár felé a korábbi normatíva 
elszámolásokat követően, de ennek pontos összegét még nem tudjuk. 
 
További hozzászólás nem hangzott el a jelenlévők részéről, Sikosné Szücs Marianna 
bizottsági elnök szavazásra bocsátotta a napirendet. 
Aki egyetért az írásos előterjesztésben foglaltak szerint Szentkirályszabadja 
Önkormányzat 2017. évi  költségvetésével , kérem, kézfeltartással szavazzon. 
A döntéshozatalban valamennyi – 3 fő – bizottsági tag részt vett. 
A Pénzügyi-Gazdasági és Ügyrendi Bizottság egyhangúlag – 3 igen szavazattal – az 
alábbi határozatot hozta: 
 

3./2017.(II.22.) PGÜB határozat: 
Szentkirályszabadja Község Önkormányzatának Pénzügyi-Gazdasági és Ügyrendi 
Bizottsága javasolja Szentkirályszabadja Önkormányzat 2017. évi költségvetésének 
elfogadását a Képviselő-testület felé. 
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4. napirend -  Közterületi gesztenyefák 2017.évi permetezése 
 
Sikosné Szücs Marianna bizottsági elnök: a településen található 66 db vadgesztenyefa 
növényvédelme érdekében- az elmúlt években rendszeresen elvégeztük a növényvédelmi 
munkákat. Ezt a munkát a Növényorvos 2005 Kft. végezte, évi háromszori permetezés 
végrehajtásával. Tapasztalataink alapján a beavatkozás eredményes és szükséges a fák 
megfelelő állapotban tartásához. A Növényorvos Kft jelenlegi árajánlata alapján az évi 
háromszori permetezés végrehajtását nettó 217.800,-Ft+ÁFA áron vállalják. 
 
dr. Kun-Gazda Melinda képviselő: Szeretném  javasolni, hogy kapjon a település jelzést 
időben arra vonatkozóan, hogy mely napokon történik a permetezés. 
 
Más hozzászólás nem hangzott el a jelenlévők részéről, Sikosné Szücs Marianna 
bizottsági elnök szavazásra bocsátotta a napirendet. 
Aki egyetért az írásos előterjesztésben foglaltak szerint a közterületi gesztenyefák 
2017.évi permetezésével 217.800 Ft + Áfa összeg áron, kérem, kézfeltartással szavazzon. 
A döntéshozatalban valamennyi – 3 fő – bizottsági tag részt vett. 
A Pénzügyi-Gazdasági és Ügyrendi Bizottság egyhangúlag – 3 igen szavazattal – az 
alábbi határozatot hozta: 
 

4./2017.(II.22.) PGÜB határozat: 
Szentkirályszabadja Község Önkormányzatának Pénzügyi-Gazdasági és Ügyrendi 
Bizottsága javasolja a közterületi gesztenyefák 2017.évi permetezésének 217.800 Ft + Áfa 
összeg áron  elfogadását a Képviselő-testület felé. 
 

5. napirend -  Terület átminősítése 
 
Sikosné Szücs Marianna bizottsági elnök: mint az előterjesztésben is láthatjátok, 
bizottsági egyeztetést és előkészítést követően kialakult a javaslat, miszerint az érintett 
önkormányzati területek eladási eljárása megindulhat. 
Két önkormányzati ingatlan érintett: 454/2 és a 456/1 hrsz-ú ingatlanok. 
A 456/1 hrsz-ú ingatlan vonatkozásában korábban rendelkeztünk forgalomképes üzleti 
vagyon közé történő áthelyezésről, azonban ezt a Veszprém Megyei Kormányhivatal 
jelzése alapján nem hajthattuk végre, emiatt az jelenleg a forgalomképtelen vagyoni 
elemek közé tartozik. 
Az ingatlan addig nem hasznosítható, amíg az átminősítése és átvezetése a 
forgalomképes vagyonok közé meg nem történik.  
 
Hozzászólás nem hangzott el a jelenlévők részéről, Sikosné Szücs Marianna bizottsági 
elnök szavazásra bocsátotta a napirendet. 
Aki egyetért az írásos előterjesztésben foglaltak szerint a 456/1 helyrajzi számú terület 
átminősítésével , kérem, kézfeltartással szavazzon. 
A döntéshozatalban valamennyi – 3 fő – bizottsági tag részt vett. 
A Pénzügyi-Gazdasági és Ügyrendi Bizottság egyhangúlag – 3 igen szavazattal – az 
alábbi határozatot hozta: 
 

5./2017.(II.22.) PGÜB határozat: 
Szentkirályszabadja Község Önkormányzatának Pénzügyi-Gazdasági és Ügyrendi 
Bizottsága javasolja  a 456/1 helyrajzi számú ingatlan átminősítésének  elfogadását a 
Képviselő-testület felé. 
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	Jegyzőkönyv

